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В статье анализируются основные аспекты теории процедурных дефектов административных актов. Делается вы-
вод о том, что при оценке нарушений административной процедуры в РФ судебной практикой оценивается преиму-
щественно их влияние на права граждан, но игнорируется такой критерий, как влияние на существо управленческого 
решения. Обосновывается ограниченная применимость для российской правовой системы либерализма германского 
правопорядка к феномену восполнения процедурных дефектов.
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The article analyzes the main aspects of procedural defects of administrative acts theory. It is concluded that when assessing 
violations of the administrative procedure in the Russian Federation, their influence on the rights of citizens is mainly evaluated, 
but such a criterion as the influence on the essence of the managerial decision is ignored. The limited applicability of liberalism of 
the German law to the phenomenon of the completion of procedural defects for the Russian legal system is substantiated.
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